
KFUM Idræt – en særdeles velkørende idrætsforening med 7 afdelinger. 

Her er lidt notater fra generalforsamlingen 2016.  

Fra ledergruppens beretning: 

Der har sammen med Motion og Fitness og Mænds Mødesteder været afholdt et åbent foredrag med Jacob 

Søndergaard. Foredraget var pænt besøgt.  

Vorbasse Marked gav et flot overskud på alle fronter. 

Fri Fredag er kommet for at blive. Datoerne skal meldes ud i god tid. Der er omkring 100-120 personer hver 

gang. Foreningen er i dialog med de unge om, hvilke aktiviteter, de kunne tænke sig. 

Jule-tam-tam er et hyggeligt arrangement mellem jul og nytår. 

Skolereformen  - der er noget at arbejde med. Det er aftalt, at skolen giver besked, når de er klar til et 

samarbejde. 

Owen Awden viste, at når foreningerne i byen gør noget på tværs, så får man hele byen med. Aftenen var i 

samarbejde med  erhvervsforeningen og boldklubben.  

Unge ledere og trænere  -der afholdt afslutningsarrangement  for de unge trænere, så de mødes på tværs 

af foreningens afdelinger. Afslutningen foregik hos Fun og Aktion i Hejnsvig. Der var deltagere fra 5. klasse 

til 18 år. Det gik fint.  

Også senior trænerne har været til afslutning. 50 personer var til Comedy Show  i Århus. 

Der skal arbejdes videre med sponsortøj til hele foreningen. 

Fællesannoncen blev droppet i 2015. 

Annoncen findes på papir i fritidscentret, men ellers på hjemmesiden. 

Fra 1. juli var der løbende tilmelding. Det er bedre end at tilmelding skal ske på et bestemt klokkeslæt. 

Alle udvalgene for de enkelte afdelinger er besat, men gymnastik vil gerne være en person mere. 

2016 – ledergruppens opgaver: 

Et klippekortprojekt skal afsluttes i juni måned og der skal indsendes en rapport til Billund kommune. 

Klippekortprojektet har fungeret således at medlemmerne har kunnet afprøve forskellige aktiviteter. Det 

har givet mulighed for at starte nye aktiviteter op. Projektet fortsættes på et eller andet plan. 

Foreningen deltog i borgermødet den 17. marts og igen den 25. april – gerne med endnu flere personer. 

Der er vigtigt, at alle de grønne udearealer får en opgradering. 

Vorbasse Marked – tombolaen skal nedlægges – placeringen duer ikke og det er slet ikke arbejdet værd. 

Administrationen overfor myndighederne er meget omfattende. Foreningen har ønsket at få et baglokale til 

pubben. Her skal der indrettes et hyggelokale for voksne med kaffe, congac  m-.v. Stedet skal hedde Snug’n. 



Aktivitet for unge, der skal have pulsen op. Foreningen vil gerne have flere fra 6. klasse og opefter med til 

aktiviteten. 

Der kommer en kontingentstigning på 50 kr. på alle hold. Pengene skal bruges til udvikling. Det er 5 år 

siden, der har været en kontingentstigning. 

 Ny ledergruppe skal køres ind. Nuværende formand, Jenni Christensen og nuværende aktivitetsformand, 

Kirsten Marie Povlsen bliver i foreningen og vil være til rådighed for den nye ledergruppe. De fortsætter 

også med opgaver. Jenni med markedsplanlægningen og Kirsten Marie med Fri Fredage. 

 

Badmintonafdelingen.  

Afdelingen mangler unge spillere. 

Gymnastikafdelingen. 

Der var overnatning i oktober, hvor 38 børn deltog. Her var arrangeret stjerneløb med disney som  tema. 

Lederne oplevede Verdensholdet. 

Afdelingen har fået 25.000 kr. af Vorbasse Fonden til  forlængelse af  deres airtrack. Det er de meget 

begejstrede for. 

Der mangler ledere. Nogle forældre har meldt sig, men der skal være en fast lederstab. 

De nuværende ledere lavede en opvisning, som 6. klasse optog på video, som en hilsen til Emmy. 

Håndbold: 

Medlemstallet er vendt og gået op. Egtved har været uden hal. Derfor har der været et samarbejde på flere 

hold. 

Loppemarkedet gav 30.000 kr. i overskud. 

Bierfesten, som blev holdt ved afslutningen af sæsonen gav 60.000 kr. i overskud. 

Det giver mulighed for, at trænerne kan komme med nogle ønsker. 

Afdelingen har træningsposter, som skal besættes. Der skal arbejdes på, at der kommer flere publikummer 

til hjemmekampene. 

Idræt om dagen 

Det er ikke kun for gamle folk.  Medlemmerne er meget livsglade folk. Det er ikke alle, der er med til , 

gymnastikken. Nogen kommer fra fitness til kaffe og de efterfølende aktiviteter. 

Idræt om dagen passer entreen til bad i markedsdagene. Det er både sjovt og et godt arbejde.  Vi siger også 

tak, fordi vi måtte hjælpe til Bierfesten. 

Bestyrelsen har været på tur i Ribe. 

Løb i Vorbasse 

Powerwalk fordoblede medlemstallet og det har været rigtig godt at starte sammen. Ny i vores 

afdelingsbestyrelse er Anette Lynge. 

Der skal laves mere reklame for Labriløbet. DGI er tidtager for os til Labriløbet. Her har Vorbasse Fonden 

støttet med tilskud. Labriløbet er i 2016 den 11. september. 

Vi løber tirsdage jkl. 18 og søndage kl. 10.    



Svømning 

Der er mange hold i gang, så der er ikke nye tiltag. Vi har fra bestyrelsen været mere tilstede, når holdene 

træner. Det skyldes, at der skal bruges meget tid på at lære børnene, hvordan de skal opføre sig i 

svømmehallen og hvad god tone er overfor ledere og trænere. 

Vi har 300 medlemmer fra 0-81 år. 

Volley/hockey 

Der er 25 medlemmer fordelt på mix- og herrehold. Der er beachvolley om onsdagen og her er der ikke 

kontingent. Vorbasse Fonden har støttet med nye rekvisitter og nyt sand. 

Sidste år var der  tre hold med i DGI’s beachvolleystævner. 

 

For vorbasse.dk 

Inger Donslund  

 

   


